
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, mandag d. 25. november kl. 17.00 – 19.30  

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

 

Indkaldte: Christian, Klaus, Henriette, Jesper, Lykke, Christine, Lene, Egon, Rasmus, Trine, 

Niels, Tanja, Agnes (elevrådsrepræsentant) 

 

Afbud: Henriette, Egon, Agnes 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift Indhold/form Tid 

1. 

 

Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsorden er godkendt 

 

17.00 

2. Nyt fra elevrådet Agnes kunne i dag ikke deltage.  

Trine fortæller at elevrådet på Ørstedvej er 

kommet i gang – formanden spørges i forhold 

til næste bestyrelsesmøde.  
 

17.00-17.05 

3. 

 

 

 

 

Velkommen til Rasmus Bestyrelsen præsenterer sig.  

Rasmus præsenterer sig selv.   

Rasmus føler sig godt taget imod af 

medarbejdere på skolen, der er god energi og 

man vil gerne tale om børn og pædagogik – og 

i den anden ende høres frustrationer.  

Der er forskel i stemningerne på matriklerne. 

Der hersker en ro på Bueager, og lidt mere 

bulder og brag på Ørstedvej. Børnenes alder 

har helt sikkert en betydning for dette. 

Forældrekontakten er også større på Ørstedvej.  

Et fællestræk for begge matrikler – mange 

ledere ud og ind, det giver usikkerhed.  

Tårnhøjt sygefravær! Kræver ledelse tættere 

på. Der er alt for mange sygefraværsdage.  

Mange søde, venlige og hjælpsomme elever.  

Gode og billige kantiner. 

Pæne skoler på begge matrikler og fine 

faglokaler. Gode fysiske rammer.  
 

17.05-17.20 

4. Kommende struktur for 

ledelsesteamet efter 

tildeling af ekstra 

ledelsesressource 

 

Rasmus præsenterer den ny ledelsesfordeling. 

Skolebestyrelsen ser en fordel i at det sendes ud 

med navne på lederne til alle forældre, og 

samtidig skal også Rasmus’ fortælling om 

hvorfor vi deler op som vi gør sendes med ud.  
 

17.20-18.20 

5. Spisning Julefrokost 18.20-18.40 

6.  Elevfravær Rasmus fremlægger tallene fra skolen i 

perioden 1. august 24 til 25. november 2024 

Der er ca. 50 elever der har et fravær der er 

højt, dvs. over 25%. 
 

18.40-18.50 



 
7. Svømning  Kan man svømme hver anden uge og 

dobbelt tid.  

 Kan man have al undervisningen på en 

uge? 

Tanja fortæller om de udfordringer der er i 

svømmeundervisningen:  

- De vil ikke sidde sammen 

- De kommer ikke til tiden til tiden til bussen 

- Nogen vil ikke i bad, klæde om 

- De vil ikke vente til de får lov til at komme i 

vandet 

- Tanja brugte meget tid på konflikter 

Ledelsen undersøger hvordan 

svømmeundervisningen eventuelt kan 

tilrettelægges så der bliver mere tid i vandet. 
 

18.50-19.05 

8.  Kommunikationsprincip Status fra arbejdsgruppen: Lene, Christine, 

Tanja 

Gruppen har haft et møde. Talte om hvordan 

det kan implementeres allerede i 0. klasse. 

Ønske om at det kommer i LMU så det er et 

samarbejde og medarbejdere og SB skal være 

enige om indholdet. 

Næste møde i gruppen er efter 

bestyrelsesmødet i december, så punktet tages 

på igen til januar. 
 

19.05-19.15 

9. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

Formand:  

Skolebestyrelseskanalen er blevet lukket, fordi 

den er blevet brugt af andre som ”kanal” til 

hele skolen.  

Skole:  
Samarbejde med Thomas Johansen er blevet 

forlænget. Pædagogerne kommer også med i 

arbejdet. 
 

19.15-19.25 

10. Evt.  Der er indkøbt en vandautomat til 

Ørstedvej og en ny vandkøler til 

Bueager. 

 Der kommer to automater til 

bind/tamponer op på afdelingerne (på 

kontorerne) hvor pigerne selv kan hente 

hvad de skal bruge. 

19.25-19.30 

 

Punkt til et kommende møde: 

 

 Elevtrivsel – hvor ligger elevernes trivsel i forhold til resten af kommunen, på landsplan 

mm? Hvordan får vi fokus på det? 

 

 

 


